

**DIRECTION DE LA COOPÉRATION POUR LE DÉVELOPPEMENT
DEVELOPMENT CO-OPERATION DIRECTORATE**

**DECLASSIFICATION DE DOCUMENTS
DECLASSIFICATION OF DOCUMENTS**

Contact: Ms. Mari Laikre (mari.laikre@oecd.org)

JT03343160

Complete document available on OLIS in its original format
This document and any map included herein are without prejudice to the status of or sovereignty over any territory, to the delimitation of international frontiers and boundaries and to the name of any territory, city or area.

Document complet disponible sur OLIS dans son format d'origine
Ce document et toute carte qu'il peut comprendre sont sans préjudice du statut de tout territoire, de la souveraineté s'exerçant sur ce dernier, du tracé des frontières et limites internationales, et du nom de tout territoire, ville ou région.

DCD/DIR(2013)9

DIRECTION DE LA COOPERATION POUR LE DEVELOPPEMENT
DEVELOPMENT CO-OPERATION DIRECTORATE

Le Directeur
The Director

[DCD/DIR\(2013\)9](#)

le 23 juillet 2013

A : Aux Chefs des délégations représentées au Comité d'aide au développement

Madame, Monsieur,

Déclassification de documents

Le Secrétariat propose d'avoir recours à la procédure écrite pour la déclassification du document ci-après pour publication sur le site web du CAD.

Sauf avis contraire et avant le 13 août 2013, cette proposition sera considérée comme approuvée.

Je vous prie d'agréer, Madame, Monsieur, l'assurance de ma très haute considération.

Jon Lomøy
Directeur

[DCD/DIR\(2013\)9](#)

23 July 2013

To Heads of Delegations represented on the Development Assistance Committee

Madam, Sir,

Declassification of documents

The Secretariat proposes to declassify through the written procedure the document listed below for publication on the DAC website.

Unless we receive notification to the contrary by 13 August 2013, we will proceed as proposed.

Yours sincerely,

Jon Lomøy
Directeur

DOCUMENT POUR DÉCLASSIFICATION / DOCUMENT FOR DECLASSIFICATION

DCD/DAC/STAT(2013)7	Update of Multilateral Agencies', Non-DAC Countries' and Private Foundations' Statistical Reporting to the DAC in 2012
-------------------------------------	--